
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVIII/17 
 

z sesji Rady Miejskiej w Dukli, odbytej w dniu 19 kwietnia 2017 r. o godz.17 00 w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dukli. 
 
  W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Dembiczak, Andrzej Dziedzic, 
Zenon Leńczyk, Władysław Boczar , Krzysztof Woźniak, Halina Pietruś , Tomasz Węgrzyn, 
Andrzej Kędra, Ewa Przystasz, Mariusz Folcik, Jan Marszał, Adam Faustus, Zbigniew Głód, 
Bohdan Gocz i Teresa Belcik. 
 Ponadto w sesji udział wzięli: Pełnomocnik Fundacji Muzeum Przemysłu Naftowego i 
Gazowniczego w Bóbrce – Patrycja Zagaja, Burmistrz Dukli – Andrzej Bytnar , Zastępca 
Burmistrza – Elżbieta Wróbel, Sekretarz Gminy – Halina Cycak, Skarbnik Gminy – Jolanta 
Bik, zaproszeni goście, kierownicy jednostek organizacyjnych i sołtysi. Listy obecności 
stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad.1 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Dziedzic otworzył sesję, powitał wszystkich 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Na sekretarza obrad powołał radnego Tomasza 
Węgrzyna. Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Porządek przedstawia się następująco. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Dukli. 
3. Informacja Burmistrza Dukli z działalności międzysesyjnej. 
4. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Dukli. 
5. Analiza finansowa oświaty w Gminie Dukla za rok 2016. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym (druk nr 
251), 

b) ustalenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko 
kierownicze w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dukla 
(druk nr 252), 

c) zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok (druk nr 253).                            
8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
9. Oświadczenia i informacje. 
10. Zamknięcie sesji. 

 
Ad.2 

Uwag do protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej nie zgłoszono. Przyjęto go 
jednomyślnie  /głosowało 15 radnych/.  
 
Ad.3 
 Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz A. Bytnar. Informował 
o: 
- spotkaniu z Kuratorem Oświaty w sprawach oświatowych, 
- udziale w Radzie Budowy Oczyszczalni Ścieków w Sulistrowej realizowanej wspólnie  
  z Gminą Chorkówka, 
- spotkaniu z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Wietrznie, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM sp. z o.o. w Dukli A. Wszołkiem w sprawie gospodarki wodno- 
  ściekowej i terminu Walnego Zgromadzenia Wspólników GKiM, 



- spotkaniu wspólnie z Zastępcą Burmistrza E. Wróbel i  Prezesem GKiM sp. z o.o. w Dukli  
  A. Wszołkiem w sprawie Walnego Zgromadzenia Wspólników GKiM, 
- spotkaniu z sołtysem Wietrzna A.Dembiczak, 
- pobycie w sądzie na ogłoszeniu wyroku w sprawie wypadku w pracy – sprawa z ZUS została  
  wygrana, 
- spotkaniu z sołtysem Myszkowskiego Z.Widziszewskim, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawach gminnych, 
- spotkaniu w ZSP w Równem w sprawie realizacji projektu polsko-ukraińskiego, 
- spotkaniu z sołtysem Lipowicy B. Matusikiem, 
- spotkaniu z T. Czajkowskim  w sprawie otwarcia sezonu motocyklowego na Pustelni Św. Jana  
  z Dukli, 
- spotkaniu z sołtysem Zawadki Rymanowskiej B.Płóciennikiem w sprawie funduszu  
  sołeckiego, 
- spotkaniu z K. Buczkiem z Towarzystwa Historycznego w Równem, 
- spotkaniu z A. Prajsnarem – Kierownikiem GDDKiA w Krośnie w sprawie sprzątania miasta  
  i remontów na terenie gminy, 
- spotkaniu z Konserwatorem Zabytków z Krosna Ł. Dzikiem w sprawie rewitalizacji rynku  
  dukielskiego i komory celnej, 
- spotkaniu z posłem B. Rzońcą w tematach drogowych m.in. mostu w Iwli, 
- spotkaniu z sołtysem Równego M.Folcikiem, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR M. Szopą, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 2 w Dukli J. Drajewiczem w sprawie reformy oświaty, 
- spotkaniu z Komitetem Organizacyjnym Obchodów 20 rocznicy wizyty Ojca Świętego  
  w Dukli i kanonizacji Św. Jana z Dukli, 
- spotkaniu z Dyrektorem J. Gunią w sprawie reformy oświaty, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM sp. z o.o. w Dukli A. Wszołkiem, 
- spotkaniu z audytorem W. Guzikiem w sprawie planu audytu jednostek OSP, 
- podpisywaniu kontraktów u notariusza, 
- wprowadzeniu nowego Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie, 
- przyjmowaniu stron, 
- wizycie w Kancelarii Prawnej Olgi Bodaszewskiej w związku z nowymi  
  uregulowaniami dotyczącymi Walnego Zgromadzenia Wspólników Spółki, 
- spotkaniu z sołtysem Zboisk M. Lajdanowiczem w sprawie kolektora sanitarnego, 
- spotkaniu z Dyrektorem PGE Oddział Krosno D. Garbacikiem w temacie wymiany  
  oświetlenia wokół Klasztoru OO. Bernardynów i pomnika -  Krzyża Pojednania, 
- spotkaniu z właścicielami budynków i gruntów, gdzie siedzibę ma OSP Tylawa, 
- kiermaszu wielkanocnym, 
- przyjmowaniu stron, 
- Konwencie Wójtów i burmistrzów, którego tematem było: konkurs na sołtysa roku, spotkanie  
  z Prezesem OZPN oraz podsumowanie inwestycji drogowych prowadzonych przez powiat, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOPS w Dukli M. Bielec, 
- spotkaniu z Prezesem PTTK Sanok w temacie deklarowanego remontu schroniska w rynku  
  w Dukli, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 1 w Dukli w sprawach oświatowych, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawach sesji, 
- spotkaniu z radnym i przewodniczącym Zarządu Osiedla m.Dukla Z. Leńczykiem – tematem  
  były sprawy osiedla Dukla, 
- spotkaniu w Przemyślu z wicepremierem M. Morawieckim i ministrem K. Kwiatkowskim, 
- przyjmowaniu stron, 



- śniadaniu wielkanocnym w ŚDS w Cergowej, 
- wyjeździe w teren do Mszany celem rozwiązania konfliktu sąsiedzkiego, 
- spotkaniu z inspektorem nadzoru nadzorującym prace termomodernizacyjne budynków  
  szkolnych, 
- podpisaniu umów w Wojewódzkim Urzędzie Pracy w Rzeszowie na środki oświatowe 
  i umowy w Urzędzie Marszałkowskim na dofinansowanie ze środków unijnych budowy  
  przedszkola w Dukli, 
- spotkaniu z T. Baranem, który uprawia triatlon i zamierza wystartować w mistrzostwach  
  świata, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM sp. z o.o. w Dukli A. Wszołkiem i Zastępcą Burmistrza  
  E.  Wróbel w kancelarii prawnej Olgi Bodaszewskiej w sprawie zbliżającego się Walnego  
  Zgromadzenia Wspólników, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawie porozumienia z Krosnem  
  w temacie kolektora sanitarnego Wietrzno-Głowienka.  
 
Ad.4 
 Informację z realizacji uchwał przedstawiła H. Cycak – Sekretarz Gminy. Informacja 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.5 
 Analizę finansową oświaty za 2016 rok przedstawiła D. Szczurek – Dyrektor ZOPO  
w Dukli. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.6 
 M. Folcik informował, że został zobowiązany przez mieszkańców ul. Pocztowej do 
zapytania, czy w bieżącym roku będzie kontynuowany remont ul. Pocztowej w Równem. 
Oczekiwał także odpowiedzi na pytanie mieszkańców o budowę wodociągu dla Równego, z 
którego byłby zasilany także hydrant przeciwpożarowy. 
 
Ad.7 
 Następnie przystąpiono do podejmowania uchwał. 
 T.Belcik informowała, że przygotowany został projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym, ale wszyscy członkowie Komisji Kultury, 
Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich byli przeciw, dlatego też przygotowano nowy 
projekt uchwały w sprawie odmowy rozwiązania stosunku pracy z radnym wraz z 
uzasadnieniem. Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic uzupełnił wypowiedź przewodniczącej Komisji 
Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich T.Belcik informując, że do Rady 
Miejskiej wpłynęło pismo w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z 
radnym B.Goczem, które zostało przekazane do rozpatrzenia przez Komisję Kultury, 
Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich. 11 kwietnia br. odbyło się posiedzenie w/w 
Komisji z udziałem pełnomocnika Fundacji Muzeum Przemysłu Naftowego i Gazowniczego 
oraz zainteresowanego B. Gocza, który ustosunkował się pisemnie do w/w pisma oraz wyraził 
swoją opinię w tej sprawie. Informował, że wszystkie pisma przesłano radnym na tablety 
celem zapoznania się z ich treścią i wypracowania poglądu w przedmiotowej sprawie. Dodał, 
że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo uzupełniające od pełnomocnika Fundacji, które 
odwrotnie przesłano radnym na tablety celem zapoznania się. 
Pytań nie było.  



 B.Gocz poprosił Przewodniczącego Rady A. Dziedzica o wyrażenie zgody na 
opuszczenie sali obrad w czasie głosowania nad projektem przedmiotowej uchwały, ponieważ 
sprawa dotyczy jego osoby. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic wyraził zgodę na opuszczenie obrad przez radnego 
B. Gocza i poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y   Nr XXXVIII/244/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 19 kwietnia 2017 roku 
 

w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 14 radnych). 
 Następnie Zastępca Burmistrza E. Wróbel przedstawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko 
kierownicze w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dukla. 
Zaproponowane w przedmiotowej uchwale zmiany dotyczą wysokości tygodniowego, 
obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze. 
Obniżenie tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin podyktowane jest 
wykonywaniem dodatkowych czynności związanych z organizacją i zarządzaniem jednostką. 
W obowiązującej uchwale Rady Miejskiej w Dukli Nr XXIII/206/09 z dnia 22 kwietnia  
2009 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub 
wychowankami albo na ich rzecz przez dyrektorów szkól i innych placówek oświatowych 
brak jest stanowiska wicedyrektora przedszkola. W związku z podjętą uchwałą o wyłączeniu 
Przedszkola z Zespołu Szkół Nr 1 w Dukli i rozpoczęciem z dniem 1 września 2017 roku 
funkcjonowania samodzielnie w  dwóch budynkach zachodzi potrzeba ustalenia zniżki godzin 
dla wicedyrektora przedszkola oraz dostosowania uchwały do zmienionych przepisami prawa 
obowiązków kadry kierowniczej. 
W związku ze zmianą przepisów oświatowych w roku szkolnym 2016/2017 klasy VI nie 
zdają egzaminu, aktualnie będą kontynuować naukę w szkole podstawowej i zakończą 
egzaminem w klasie VIII. Systematycznie wygaszanie gimnazjów doprowadzi do 
zakończenia obowiązków dyrektorów związanych z egzaminami gimnazjalnymi pozostanie 
tylko egzamin ośmioklasisty. W szkołach małych (np. Iwla, Głojsce) brak poszczególnych 
roczników klas w związku z tym nie ma naborów ( rekrutacji) a w konsekwencji egzaminu 
kończącego szkołę podstawową . 
W uchwale obniżki godzin dostosowane są do liczby oddziałów w poszczególnych szkołach. 
Różnica 1 godziny przy dyrektorze zespołu poz. 1 a dyrektorze szkoły poz. 3 liczącej do 11 
oddziałów wynika ze zwiększonych zadań dyrektora zespołu (do 31.08.2019 r. w Zespole 
Szkół Nr 2 będzie funkcjonowało liceum i wygaszane gimnazjum) przy organizacji 
egzaminów (egzamin gimnazjalny i egzamin maturalny). 
Z analizy arkuszy organizacyjnych z ostatnich lat wynika, że niektórzy dyrektorzy 
przydzielają sobie nadgodziny, co utwierdza w przekonaniu, że potrafią prawidłowo 
realizować obowiązki kierownicze na zwiększonym pensum. 
Kompetencja w zakresie obniżenia wymiaru pensum dyrektorowi szkoły lub placówki 
oświatowej oraz zwolnienie z obowiązku realizacji pensum należy do organu prowadzącego 
szkołę (art.42 ust. 7 Karty Nauczyciela). 
Organ prowadzący szkołę upoważniony jest do określenia rozmiaru tych zniżek lub 
zwolnienia z obowiązku realizacji pensum całkowicie. 



Informowała o uzyskaniu opinii związków zawodowych: 
1. NSZZ "Solidarność" - pismem z dnia 22.03.2017 znak L.dz.71/2017 informuje, że nie 
wnosi uwag do projektu uchwały. 
2.ZNP - pismem z dnia 28.03.2017 r. znak: ZO ZNP 022/100/2017 wyraził opinię negatywną 
do projektu uchwały. Wskazał, że ich zdaniem nie zachowano proporcji w ilości godzin do 
ilości obowiązków na stanowiskach kierowniczych. 
Uchwała została przesłana do zaopiniowania do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w 
Dukli. 
 T.Belcik informowała, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 
 

U C H W A Ł Y   Nr XXXVIII/245/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 19 kwietnia 2017 roku 
 

w sprawie ustalenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze w 
szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dukla. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 15 radnych). 
 Następnie Burmistrz wnioskował o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały 
w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok spowodowanej potrzebą 
przyjęcia środków unijnych na budowę przedszkola. Dodał, że wczoraj została podpisana 
umowa na dofinansowanie tego zadania. 
Autopoprawkę Rada przyjęła jednomyślnie (głosowało 15 radnych). 
  Skarbnik J. Bik omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. Zmiany w 
dochodach dotyczą:  
  - dział 801, rozdział 80104, paragraf 6257 – zwiększenie o kwotę 773.573,18 zł – 
dofinansowanie realizacji projektu pn. „Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa byłych 
budynków przemysłowo-magazynowych, ze zmianą sposobu użytkowania na budynki 
usługowe- GOK,GPP,GBP-w Dukli przy ul. Trakt Węgierski dz. Nr 233 – w zakresie 
przedszkola”, z tego refundacja wydatków poniesionych w 2016 r. – 232.883,29 zł,  
  - dział 900, rozdział 90005, paragraf 6257 – zmniejszenie o kwotę 58.064,61 zł – 
dofinansowanie realizacji projektu pn. „Termomodernizacja obiektów oświatowych w Gminie 
Dukla” ,  
  - dział 801, rozdział 80195, paragraf 6257 – zmniejszenie o kwotę 34.172,17 zł – 
dofinansowanie realizacji projektu pn. „ Podniesienie efektywności i dostępności e-usług w 
zakresie zarządzania oświatą w Gminie Dukla”. 
Wydatki przedstawiają się następująco: 
- dział 801, rozdział 80104, paragraf 6057 – zwiększenie o kwotę 540.689,89 zł  - 
dofinansowanie realizacji projektu pn. „Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa byłych 
budynków przem.-magazynowych, ze zmianą sposobu użytkowania na budynki usługowe -
GOK,GPP,GBP-w Dukli przy ul. Trakt Węgierski dz. Nr 233 – w zakresie przedszkola”. 
- dział 801, rozdział 80104, paragraf 6059 – zwiększenie o kwotę 567.508,26 zł – 
dofinansowanie realizacji projektu pn. „Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa byłych 
budynków przem.-magazynowych, ze zmianą sposobu użytkowania na budynki usługowe -
GOK,GPP,GBP-w Dukli przy ul. Trakt Węgierski dz. Nr 233 – w zakresie przedszkola”. 



- dział 801, rozdział 80104, paragraf 6050 – zmniejszenie o kwotę 533.361,75 zł – projekt pn. 
„Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa byłych budynków przem.-magazynowych, ze zmianą 
sposobu użytkowania na budynki usługowe -GOK,GPP,GBP-w Dukli przy ul. Trakt 
Węgierski dz. Nr 233 – w zakresie przedszkola”. 
- dział 900, rozdział 90005, paragraf 6057 – zmniejszenie o kwotę 58.064,61 zł – 
dofinansowanie realizacji projektu pn. „Termomodernizacja obiektów oświatowych w Gminie 
Dukla”. 
- dział 900, rozdział 90005, paragraf 6059 – zmniejszenie o kwotę 10.246,70 zł – 
dofinansowanie realizacji projektu pn. „Termomodernizacja obiektów oświatowych w Gminie 
Dukla”. 
- dział 900, rozdział 90005, paragraf 6050 – zwiększenie o kwotę 68.311,31 zł – 
dofinansowanie realizacji projektu pn. „Termomodernizacja obiektów oświatowych w Gminie 
Dukla”. 
- dział 801, rozdział 80195, paragraf 6057 – zmniejszenie o kwotę 34.172,17 zł – 
dofinansowanie realizacji projektu pn. „ Podniesienie efektywności i dostępności e-usług w 
zakresie zarządzania oświatą w Gminie Dukla”. 
- dział 801, rozdział 80195, paragraf 6059 – zmniejszenie o kwotę 6.030,38 zł – dofinansowanie 
realizacji projektu pn. „ Podniesienie efektywności i dostępności e-usług w zakresie 
zarządzania oświatą w Gminie Dukla”. 
- dział 801, rozdział 80195, paragraf 6050 – zwiększenie o kwotę 40.202,55 zł – 
dofinansowanie realizacji projektu pn. „ Podniesienie efektywności i dostępności e-usług w 
zakresie zarządzania oświatą w Gminie Dukla”. 
- dział 926, rozdział 92604, paragraf 6050 – zwiększenie o kwotę 90.000,00 zł – wykonanie 
oświetlenia hali sportowej MOSiR. 
- dział 921, rozdział 92109, paragraf 2480 – zwiększenie o kwotę 16.500,00 zł – dotacja dla 
Ośrodka Kultury w Dukli – wkład własny do projektu „Słowiańscy bliźniacy”. 

Po tej części obrad Przewodniczący Rady A.Dziedzic zarządził 15-minutową przerwę 
przeznaczoną na pracę Komisji Budżetu i Finansów celem wypracowania opinii do projektu 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok. 
 Po przerwie wznowiono obrady. J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i 
Finansów pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 J. Marszał nawiązując do zaplanowanej kwoty 90.000 zł na oświetlenie hali sportowej 
MOSiR w Dukli pytał, kto te kwotę podał i z czego ona wynika. 
 Burmistrz A. Bytnar odpowiedział, że w/w kwota wynika z kosztorysu i dokładnie 
opiewa na kwotę 87.000 zł i są to pieniądze tylko na oświetlenie. Informował, że była też 
oferta na kwotę 140.000 zł z energooszczędnymi żarówkami Philipsa, natomiast w przyjętej 
ofercie oprawy są włoskie.  
Innych pytań nie było. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
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w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 15 radnych). 



 
Ad.8 
 Na zapytania radnego M. Folcika odpowiedział Burmistrz A. Bytnar. Informował, że 
obecnie jest regulowany stan prawny ulicy Pocztowej w Równem, wycięto 2 drzewa 
znajdujące się na nowym przebiegu drogi. Twierdził, że kontynuacja remontu jest wymagana 
i jeżeli będzie tylko możliwość prawnego położenia masy to prace zostaną wykonane. 
Jeżeli chodzi o budowę wodociągu dla Równego informował, że uzyskano pozwolenie na 
budowę, a szacowany koszt zadania opiewa na kwotę 1,3 mln zł. W tym roku nie ma 
zabezpieczonych środków w budżecie gminy, ale jeżeli pojawią się środki zewnętrzne to 
myśli, że gmina skorzysta i będzie o te środki aplikować. Dodał, że jak potrzebny jest 
wodociąg to jest wiadomo, kiedy jest susza czy pożar. 
 
Ad.9 
 W oświadczeniach głos zabrał Burmistrz A. Bytnar i poinformował, że Prezes MPGK 
Krosno wystąpił z propozycją podpisania porozumienia o wspólnej realizacji przedsięwzięcia 
polegającego na budowie kolektora sanitarnego z Wietrzna do Głowienki. MPGK wyłoniło 
firmę, która projektuje ten kolektor i padła deklaracja finansowania tego kolektora w 50%  
przez Gminę Krosno. Dodał, że w tej sprawie planowane jest spotkanie w MPGK Krosno 
celem omówienia dalszych szczegółów, po którym temat przedyskutuje z radnymi. 
 K. Woźniak pytał na temat realizacji projektu parasolowego. 
 Burmistrz A. Bytnar odpowiedział, że nie ma jeszcze informacji, ale z analizy 
wniosków wynika, że na 60 wniosków 12 się zakwalifikowało z 30% udziałem mieszkańców 
i wśród nich jest Gmina Dukla.  
 J. Marszał pytał, czy równolegle z projektem kolektora sanitarnego z Wietrzna do 
Głowienki jest opracowywany projekt oczyszczalni ścieków w Wietrznie. 
 Burmistrz A. Bytnar odpowiedział, że nadal projektowana jest oczyszczalnia ścieków 
w Wietrznie, ponieważ jest podpisana umowa na wykonanie projektu oczyszczalni ścieków i 
kolektora sanitarnego i nikt z tego obowiązku go nie zwolnił, a MPGK Krosno wyszło z 
inicjatywą projektowania kolektora z Wietrzna do Głowienki i na ten projekt ma podpisaną 
umowę z firmą z Wieliczki. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic dodał, że punktem spornym w przedmiotowej 
sprawie jest żądanie MPGK Krosno, by Gmina Dukla zaprzestała projektowania własnej 
oczyszczalni ścieków. 
 B.Gocz dziękował za zrozumienie i za to, że Rada opowiedziała się po jego stronie. 
Stwierdził, że sytuacja jest niezręczna, ale chodzi mu o zachowanie norm i zasad ze strony 
pracodawcy, bo nie były zachowane. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic przypominał, że 30 kwietnia mija termin składania 
oświadczeń majątkowych. 
 
Ad.10 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady A.Dziedzic 
zamknął XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Dukli o godz.18.30. 
 
Protokołowała: 
 
Zdzisława Skiba                             

 
 
 


